
 

Minnesanteckningar, styrelsemöte ANF, Uspastorp 2014-03-19 

 

Närvarande: 

Bruno Nordenborg, Ing-Marie Nordenborg, Robert Johansson, Roy Jansson, Stefan Sandberg. 

 

# Fyrskog i Lerum. Hur påverkar vi politikerna bäst? 

Frågan bordlades. 

 

# Fråga till alla politiska partier om hur de kommer att rösta i vindkraftsfrågan. 

Bruno presenterade ett förslag som vi beslutade att skicka. 

  

# Svar på 400 kV-ledningen. 21 mars.     

Bruno presenterade ett förslag som vi beslutade att skicka. 

 

# Svar på Jehander och täktverksamheten. 24 mars. 

Roy presenterade ett förslag som vi beslutade att skicka. 

  

# Anfastebo. Senaste nytt. 

Bruno informerade om svårigheterna med att anlägga en parkeringsplats samt osäkerheten om vem 

som skall förvalta reservatet. 

 

# Förslag på Alefjällsvandring. 

Roy föreslog att vi skall göra en gemensam vandring i Lövsjöområdet, Lerum. Vi beslutade att 

allmänheten skulle få en inbjudan via tidningsannons. Preliminärt datum 18 maj. 

  

# Kilanda grus och Betong planerar ny grustäkt.  
Roy presenterade ett förslag till skrivelse som vi beslutade att skicka till Länsstyrelsen. 

 

# Information, ansökan skogsavverkning Kilanda, samt inventering av skogsfågel. 

Roy beskrev området och vilket intresse frågan väckt på grund av tjäderförekomst och att 

skogsstyrelsen beslutat stoppa avverkningen i väntan på att en inventering görs. 

 

# Utskick av medlemsbrev. 

Innehåll i medlemsbrevet diskuterades. Information om viktiga frågor som vindbruksplanen, 400kV-

ledningen samt Inbetalningskort, årsberättelse och årsmötesprotokoll. Bruno gör ett utkast. Bruno 

och Ing-Marie gör utskicket. 

 

# Ortsutvecklingsmöte Starrkärr/Kilanda den 16 april. 

Vindbruksplanen bör tas upp på ortsutvecklingsmötet eftersom frågan aktualiserats genom de 

föreslagna ändringarna och att samrådsperioden pågår från den 19 februari till 22 april. Bruno 

meddelar kommunen våra önskemål. 

 

# Kommunekologen 

Styrelsen beslutade att vi skall kontakta kommunekologen för att diskutera gemensamma frågor. 

 

# SNF 

Kontakt bör tas med SNF styrelse för att diskutera gemensamma frågor. 

 

Noterat av Ing-Marie 


